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Referat Årsmøte 29. juli 2011, Syndinstøga 
 
Til stede fra styret 
Nils Kårstad (styreleder) 
Margareth L. Barlien 
Leif Knardahl 
Ingmar Hemsen (ref) 
 
Fremmøtte medlemmer (fra liste): Turid og Eivind Haugene, Unni og Tor Einar Hoffmann, Elsa Aale, 
Terje Paulsen, Arne Gulbrandsen, Hjørdis Flatemo, Karl, Grimnes, Ove Solum, Else Baratt Due, Erik 
Ongstad, Sidsel Faye-Lund Ongstad, Morten Sand, Cecilie Lund, Sylvi Baggetun, Rune Resaland, Ann 
Ingeborg Hjetland, Kari og Frank Hagen, Ole Chr. Apeland, Aleksander Barstad, Grete Alhaug og Ragnar 
Nøklebye. 
 
Fravær fra styret: 
Audun Melaas, Trine Haugen 
 
Ola Hovengen møtte på slutten av møtet for å snakke om Rennefjell Hyttegrend og som styremedlem i 
Hovdavegen. 
 

Saker 

1. Valg av møteleder 

Nils Kårstad 

2. Valg av referent 

Ingmar Hemsen 

3. Valg av to personer til å underskrive protokoll 

Sidsel Ongstad og Ove Solum 

4. Godkjenning av innkalling  

Innkallingen ble godkjent. 

5. Årsberetning 

Styrets årsberetning ble godkjent. 

6. Regnskap 2010 

Regnskapet for 2010 ble godkjent. 

7. Budsjett for 2011 / 2012 

Årsmøtet besluttet at foreningen skal kjøpe 2 andeler i Vestfjelløypene i 2012 som støtte (8000 kr) 

Støtte til Hovdaveien ble satt til kr 7500 i 2012. 
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Saker 

8. Vedteksendring 

De foreslåtte endringene til §4 og 6 ble vedtatt. Paragrafene lyder dermed: 

§4 

Foreningen ledes av et styre på 5 medlemmer og 1 varamedlem. Lederen velges ved særskilt valg, ett år 
om gangen. Styremedlemmene velges av årsmøtet for 2 år om gangen, men slik at minst 2 medlemmer er 
på valg hvert år. Varamedlemmet velges for ett år. Styret er beslutningsdyktig når minst 3 medlemmer er 
til stede. Ved stemmelikhet har lederen dobbeltstemme. Det føres protokoll fra styremøtene. Styret kan 
ikke, uten spesiell fullmakt, forplikte medlemmer utover kontingenten. Styret tar opp saker som er 
hjemlet i formålsparagrafen og som reises av medlemmene. Varamedlemmet innkalles på styremøtene. 
Det velges en valgkomité på 3 personer på årsmøtet. 

§6 

Årsmøtet behandler:  

a. Årsberetningen  
b. Årsregnskap/revisors beretning.  
c. Valg av styre  
d. Valg av revisor  
e. Fastsettelse av kontingent  
f. Øvrige saker  
g. Eventuelt  

Hver hytte (hvert matrikkelnummer) har kun 1 stemme. Alle saker avgjøres med alminnelig flertall blant 
møtets medlemmer. Ved stemmelikhet har møteleder dobbeltstemme. Årsmøteprotokollen underskrives 
av møteleder og 2 medlemmer valgt av årsmøtet. Utskrift av protokollen sendes til medlemmene.  

9. Valg av styre  

Det nye styret består av: 

Nils Kårstad (ikke på valg) 
Trine Haugen (ikke på valg) 
Ingmar Hemsen (ikke på valg) 
Margareth L. Barlien (gjenvalgt for to nye år) 
Leif Knardahl (gjenvalgt for to nye år) 
 

Varamedlem: 

Tor Einar Hoffmann (valgt for ett år) 

Valg av leder for 2011 – 2012: 

Nils Kårstad (gjenvalgt) 

10. Valg av revisor 

Lars Ditmarsen ble gjenvalgt. 

11. Valg av valgkomité 

Ragnar Nøklebye, Tor Einar Hoffmann, Arne Gulbrandsen 

12. Kontingent  

Kontingentens størrelse beholdes uforandret, 200 kr. 
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Saker 

13. Øvrige saker 

Trafostasjonen 
Stasjonen flyttes til andre siden av veien i høst. 

Brøyting 
Fem års avtale med veien er inngått. Veien holdes åpen til over nyttår 2011, 12, 13, 14 og 15. 

Sammenslåing av Hovda- og Høymeveien.  
Foreningen har sendt brev til veiene med kopi til Midtre Syndin Hytteeierforening. Brevet ble lest opp. 
Ola Hovengen redegjorde for situasjonen: Hovdaveien har hatt ønske om sammenslåing i flere år. 
Veiene rundt Vaset ble slått sammen for noen år siden og dette fungerer bra. Veistyrene skal ha et felles 
møte der erfaringene fra Vaset blir presentert. Høymeveien har omtrent samme antall meter vei pr hytte 
som Hovdaveien, men er bekymret for økonomien ved sammenslåing. 

Ny hjemmeside: 
Den nye hjemmesiden ble introdusert. www.kvislasyndin.org.  

Rennefjell Hyttegrend 
Ola Hovengen redegjorde for planene: Oppstart ca. 5. august på veien. All vei skal være ferdig i løpet av 
høsten. Kabler og avløp kommer senere. Renseanlegg bygges nederst i feltet. Det er 51 eller 52 
godkjente tomter. Grunneierne planlegger å bygge en hytte i året, dvs bygge ut i rolig takt. 

Rydding av skog og kratt 
Liten faktaopplysning: Skogen rundt Syndin brant ned for ca. 200 år siden. For å unngå bjørkekratt er det 
lurt å dra opp bjørk med roten. Kutting medfører bare en mengde nye skudd. 

Feiing av piper 
Dette kan bestilles direkte fra feier. Kontaktinformasjon legger ut på hjemmesiden. 

Mobildekning 
Dårlig på heimsida. Varierer veldig i terrenget og over tid i en samtale. 

Renovasjon 
Blir ingen endring. Glass kun på Syndinstøga, miljøstasjon er ikke planlagt. 

14. Eventuelt 

Veien: 
Situasjonen med ekstreme nedbørsmengder og utbedring ble diskutert med Ola Hovengen. Det er 
kommet ca 500 mm nedbør siden 1. juni! (Tilsvarer 5 m snøsmelting). Bru over Kårstadåne skal 
utbedres. Rekkverk i farlig tilstand. Hovengen skal undersøke om piggingen i grustaket ved Soleikro kan 
starte litt senere på dagen, ikke kl 6-7 som nå. Grus herfra skal brukes til vei på Rennefjell samt til 
grusing av veien. På grunn av alt regnet har man ikke kunnet sikte grus fra grustak på heimsida og 
dermed ikke kommet i gang med grusingen. Veien skal se på muligheten for fast avtale om tidlig 
vårvedlikehold med en større entreprenør i bygda. 

Sammenslåing av hytteforeningene: 
Ragnar Nøklebye på vegne av Knut Trosvik lanserte et forslag fra Grønnem i Midre Syndin 
Hytteeierforening om å slå sammen foreningene. (Nils Kårstad har snakket med Trosvik og det viste det 
seg at forslaget gikk ut på å samarbeide i spesielle saker, men ikke sammenslåing.) Foreningen imøteser 
konkret forslag for behandling i styret og eventuell fremleggelse for årsmøtet. 

 
 


